
 

 

Vestegnsklubberne 
 

 

 
Vestegnen, d 8. maj 2015 

 
Storkøbenhavns Rideklub 
 
Att.: Pernille Træholt 
 
 
 
 
 
Ansøgning om optagelse af Storkøbenhavns Rideklub i Vestegnssamarbejdet 
 
Kære Pernille 
 
Vestegnsklubberne afholdt mandag d. 4. maj et Vestegnsmøde, hvor de drøftede Storkøbenhavns 
Rideklubs (SKØR) ansøgning om optagelse i Vestegnssamarbejdet. 
 
Afstemningen resulterede i et afslag på SKØR’s ansøgning. 
 
Begrundelsen for afslaget var: 

- Man har set på klubbens udvikling i det forgangne år (herunder bl.a. klubbens stævne-
aktivitetsniveau) 

- Man er bekymrede for klubbens fremtid. Så vidt man kan se, er klubben baseret på et lille 
antal aktive medlemmer i klubledelsen. Hvad sker der, hvis dele af eller hele den 
nuværende bestyrelse går af? Vil det så kunne være en bestyrelse bestående udelukkende 
af folk, der ikke har tilknytning til vestegnsområdet, der vil køre klubben videre? Vil det en 
dag være SKØR-ryttere udelukkende udenfor vestegnsområdet, der deltager i VM? 

- Man efterlyser fortsat at SKØR bør have adresse – med et vedvarende tilhørsforhold for 
både heste og ryttere – på et etablissement på vestegnsområdet. 

 
SKØR er velkomne til at søge om optagelse igen, når / hvis klubben en dag har en kontrakt om 
tilhørsforhold med et rideetablissement på vestegnsområdet. 
 
De klubber, der ikke kunne deltage i mødet, havde på forhånd skriftligt tilkendegivet deres 
holdning. 
 
 
Med venlig hilsen 
p.v.a. Vestegnsklubberne 
 
 
Henrik Jørgensen 
Distrikt 1 


